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Onderwerp: landart project Sea level in Zeewolde 
Datum: 27-10-2023   

Geachte voorzifter van de Provinciale Staten, 

Overeenkomsfig arfikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fracfie van 50PLUS 
vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over procedures die een transparante 
bestuurssfijl zouden moeten waarborgen. 

Op de website van Omroep Flevoland werd vandaag een item getoond met betrekking tot 
onderhouds- en renovafiekosten van het land art object Sea Level in Zeewolde (link: 
hftps://www.omroepflevoland.nl/nieuws/354077/kunstenaar-sea-level-betaalt-renovafie-
van-750-000-euro-zelf). Volgens de berichtgeving zouden de innovafiekosten naar schafting 
ongeveer 1 miljoen euro bedragen, waarbij de kunstenaar zelf € 750.000 bijdraagt en de 
resterende € 250.000 wordt gevraagd aan de provincie. 

50PLUS stelt naar aanleiding van dit item op Omroep Flevoland de volgende vragen aan het 
college: 

• Is er een aanvraag gedaan met betrekking tot de resterende € 250.000 die nodig is voor de 
restaurafie van het object Sea Level in Zeewolde? Zo ja, door wie en wanneer is deze 
aanvraag gedaan? 

• Is het college op de hoogte van het feit dat volgens het Europees Verdrag van Granada de 
eigenaren van grote kunstobjecten verantwoordelijk zijn voor het in stand houden van deze 
kunstobjecten binnen het publieke domein? 

• In 2021 is er een bedrag van 1/2 miljoen euro gevraagd, waarvan een deel bedoeld zou zijn 
voor de restaurafie van het land art object Sea Level. Dit onder de noemer dat de 3 land art 
objecten waarvoor dit bedrag bestemd was pas belangrijk waren met betrekking tot het 
aantal bezoekers van de Floriade. Kunt u aangeven waarom de restaurafie niet heeft 
plaatsgevonden? 

• Bent u bekend met de uitspraak van gedeputeerde Rijsberman: "Als je mensen vraagt om 
de provincie in te komen, is het wel belangrijk dat de kunstwerken er netjes bij liggen", 
verwijzend naar mensen die de Floriade in 2022 komen bezoeken, zoals gemeld bij Omroep 
Flevoland? 

• Bent u het met 50PLUS eens dat een van de redenen waarom Provinciale Staten is 
gevraagd in te stemmen met dit statenvoorstel, namelijk dat het er goed moest uitzien voor 
de Floriade 2022, nu de Floriade voorbij is en een debacle is geworden, een achterhaalde 
argumentafie is? 
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• Zijn er inmiddels afspraken gemaakt met betrekking tot het onderhoud van land art 
objecten, in het bijzonder het land art object waarvoor een bedrag van 1/2 miljoen euro is 
vrijgemaakt? 

• Kunt u deze afspraken delen met Provinciale Staten? Zo niet, waarom niet? 

Met vriendelijke groet,  

Drs. M.G.J.H. van Rooij, 
Fracfievoorzifter 


